
Тадић нас вређа!

Пише: Томислав Николић
субота, 10 октобар 2009 10:59

  

(Курир, 10.10.2009)

  

Томислав Николић, председник СНС, не верује у прогнозу председника Бориса Тадића
да ће Влада опстати до краја мандата и поручује му да се припреми за изборе на
пролеће. У разговору за Курир Николић истиче да је спреман да, уколико освоји власт,
земљу изведе из кризе и замера лидеру ДС што га оптужује да призива насиља на
улицама.

  

– Тадић је увредио и оптужио макар половину грађана Србије! Тврди да ће Влада
опстати вероватно тако што ће издати декрет свим министрима и посланицима владајуће
већине да Влада не сме да падне.

  

Може ли Влада изгурати до краја?

  

– Једино ако је буду бранили војска, полиција и НАТО! Видљив је заокрет ка НАТО.

  

Министар одбране тврди да је довољно што смо у Партнерству за мир?

  

– Пре два месеца рекао је да не треба сумњати у његово опредељење да Србија треба
да уђе у НАТО. Кад је представио Стратегију националне безбедности у парламенту,
није говорио о Албанији, која је стварна опасност по земљу. То је држава која је
погурала све сепаратистичке покрете у окружењу, која рачуна на северну Грчку,
западну Македонију, Космет и југ Србије.

  

Албански премијер Сали Бериша тврди да сви Албанци треба да живе у једној
држави?
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– То је лудило иза кога стоји НАТО! Они гарантују Албанији непромењене границе, а не
кажу Србији да ће јој то гарантовати ако уђе у НАТО.

  

Тадић оптужује опозицију да призива насиље на улицама, надајући се да ће тако
оборити власт?

  

– Јасно је да је мислио на мене и на СНС. Изгубио је живце пошто му истраживачи јавног
мњења говоре да смо га престигли. Пати од страха од губитка власти! Кад је освајао
власт, нико није забрањивао демонстрације, већ су величали паљење парламента.

  

Да ли је увреда када вас Тадић назива мрачним и милитантним радикалима који
преко ноћу покушавају да постану демократски европејци?

  

– Не вређам се, нека прича шта хоће. Он је мој политички супарник, иако покушава да ми
буде непријатељ, али ја у то нећу да се мешам. Победићу га на његовим грешкама.

  

Где греши?

  

– Изгубио је копчу с народом, затворио се у цитаделу и окружио дворском камарилом,
која узима огроман новац да му прати популарност, смишља реченице и позе у којима ће
га сликати. Тадић је на себе преузео посао за који није способан, он би да буде и
председник, и премијер, и министар, и баба Ванга, а дан је кратак, има само 24 сата.

  

Верујете ли да нас на пролеће чекају избори?

  

– Тадић већ сада агресивно креће у кампању, и то је знак да се нешто кува. Покушава да
убеди грађане да ћу ја који имам троје унучади организовати немире у Србији.
Истовремено се јавна потрошња покрива кредитима које ће напредњаци враћати кад
дођу на власт. Када добијемо визну либерализацију, коју је заслужила цела Србија, то ће
се приписивати само Тадићу.
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Остаје вам да уведете Србију у ЕУ?

  

– Био бих поносан да уведем Србију у ЕУ, јер то би био знак да је ЕУ прихватила услове
под којима ја то желим.

  

Русија је одобрила кредит од милијарду долара, али ви сматрате да због кризе није
време за узимање огромних кредита?

  

– Волео бих да узимамо кредите, али да градимо фабрике и улажемо у пољопривредну
производњу. Не подржавам узимање кредита због исплаћивања обавеза из буџета.

  

Рекли сте да није добро то што ће нам Руси дириговати шта ћемо радити са парама
од кредита?

  

– Нисам то рекао, већ да Руси као добри домаћини треба да кажу да ће дати новац по
строго наменским пројектима.

  

Шта ако би то онда значило ангажовање руских фирми као извођача?

  

– И Светска банка и ММФ изаберу и пројекат и извођача, али питање је шта се гради и
да ли то може да врати новац.

  

Шта садржи економски план СНС? Нисте за повећање ПДВ?

  

– Нисмо.
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Нисте ни за отпуштање радника?

  

– Наравно да нисмо.

  

Нити за смањење пензија?

  

– Нисмо ни за то.

  

Како бисте онда извукли земљу из кризе?

  

– Улагањем у пољопривреду и производњу. Србија је повукла радну снагу са села и
одвукла у градове, где сада остају без посла. Умиру и село и град.

  

Како покрпити рупе у буџету?

  

– Прво да видимо колики је буџет и шта се одатле све финансира, ко га и за шта троши.

  

Да ли се залажете за смањење администрације, за мањи број министарстава?

  

– Наравно, али смањење министарства не значи нужно и уштеду. Можете да имате 30
министара с троје запослених или пет са по 500 запослених. Од 2000. свака нова власт
убацивала је своје чиновнике. Нека сада отпуштају вишак. Уосталом, и Тадић је рекао да
постоје политичка и фиктивна радна места.
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Можете ли грађанима Србије да гарантујете да ће држава почети да се извлачи из
кризе ако освојите власт?

  

– Могу. Затворићемо све рупе кроз које новац цури, открићемо сваки криминал, а у
предности смо јер ни у шта криминално нисмо умешани.

  

Хоће ли „мини Дејтон“ у бази Бутмир донети нека решења?

  

– РС је, као и Србија, изгубила драгоцено време попуштајући, те је с нивоа државе спала
на ниво аутономије, док је Косово с нивоа аутономије дошло до нивоа државе.

  

Може ли Додик нешто да примени?

  

– Вероваћу му само ако га смени високи представник, као што је преко ноћи посмењивао
све искрене људе. Данас Додик мора да иде до краја. Иако ме сматра својим политичким
супарником, ја то нисам. Нека иде до краја и имаће нашу подршку. Подржавам РС и, ако
је он на њеној страни, подржавам и њега.

  

До ког краја – до расписивања референдума о независности?

  

– Тако је. Јесу ли народ или стока? Црногорци су имали право на референдум, Албанци
такође.

  

Почетком наредне године путујете у САД?

  

– Када је СНС основан, направио сам план победе који укључује Брисел, Москву,
Вашингтон и Пекинг. Пошто сам у опозицији, не тражим да ме прими неко ко је високо
позициониран у администрацији САД.
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Рекли сте да су вам људи из Тадићевог окружења забранили сусрет с
потпредседником САД Бајденом. Шта је с Медведевим?

  

– Ако од њега буде зависило, видећемо се, а ако буде зависило од Тадића, нећемо.
Мислим да је прилика да се сретнемо, јер Русија жели да се свет изјасни о њеној улози у
Другом светском рату, а моја оцена је изузетно позитивна.

  

И даље сте на истој адреси на Булевару Зорана Ђинђића. Кад се селите?

  

– У међувремену је наступила криза на тржишту станова. Полако. Претпостављам да
ћете ме следеће године наћи на новој адреси, продаћу овај стан и купити други.

  

У који крај се селите – Дедиње, Сењак...?

  

– Нисам скоројевић и новопечени богаташ да бих морао да живим у елитним деловима
града.

  

(Разговарала Јелена Јовановић)
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